
CURS 23/24

REUNIÓ JUNTA DINAMITZADORA ACTA
Núm. 26

Assistents: Carles, Xavi, Marta, Núria, Blanca, Ricard, David, Anna i Raquel Data: 06/05/2024
Hora: 21:30

COMISSIÓ/TEMA SITUACIÓ/ACORDS TASQUES RESPONSABLE

1 Aprovació de
l’acta anterior Repàs de les tasques pendents.

2 Reunió JuDi +
CoDi

El vestuari del gimnàs serà el nou espai per deixar les coses de la CAFI:
La clau del vestuari s’hauria de posar juntament amb la clau de la sala de la
Cafi del despatx de la Mercè.

El desaigua del vestuari s’ha de segellar amb silicona. I deixar la finestra una
mica oberta per ventilar.

La Maite mirarà un armari amb clau per posar a la sala de la CAFI on càpiga
l’equip de so, les samarretes de solidària i documents o ordinador quan
convingui.

També es parla de la subvenció de l’ajuntament: S’acorda presentar el
projecte de complementàries i la vetlladora de menjador.

Cal demanar la clau a les
Codirectores Anna

Preguntar al Joan Manel si
s’ha fet la intervenció al
vestuari

Lidia

3
Canal de

comunicació de
la CAFI

S’acorda quedar el 22 de maig de 5 a 7 per crear el marc de les vies de
comunicació de la CAFI. Hi podran assistir la Marta, Blanca, Anna.

4 Festa Major

Els tallers no es veien gaire, van quedar una mica desdibuixats.
La cercavila va ser engrescadora.
S’han sentit comentaris positius de la gent que hi va assistir.
Es fa la proposta d’utilitzar la pista per tenir més espai.
Aquesta setmana es troba la comissió de festes per fer la valoració.



5 Dia especial

Hi va haver poca participació de les famílies.

Altres anys, les famílies agafaven el compromís de participar durant la
setmana apuntant-se al plafó de les tasques. Aquest any no hi ha sigut.

Des de la Cafi podem estar més al cas de què es faci la difusió abans.

Al mail posava que hi hauria algú a l’entrada per rebre les famílies i repartir les
tasques, però no va ser així.

6 Comissió
solidària

Tenim pendent signar el document de l'oferta de la donació que l'escola ha
d'adjuntar a la proposta d'acceptació de diners als SSTT.

Revisem d’on surt l’import de la donació. Està explicat a l’acta núm. 12.

Es recorda que els 300 euros de la beca de mobilitat els va pagar la comissió
de mobilitat, ja que va generar beneficis perquè quan van saber que
l’ajuntament els donava la subvenció per cobrir el servei durant tot el curs, les
famílies ja havien pagat 2 mesos. Per això no es paguen des de la comissió
de solidària.

Els diners per pagar les beques 23/24 es treuen de les donacions del curs
22/23. Hi ha 2 nens becats que ja han pagat la quota de la Cafi.

7 Jornada
intensiva

Algunes famílies encara no tenen assumit que es fa la jornada intensiva al
juny, els motius i si hi ha hagut alguna millora a l’escola per les altes
temperatures.

Es proposa que l’escola enviï un mail informant de l'organització d’aquests dies
i si han trobat solucions amb el departament per millorar la climatització de
l’escola.

Traslladar-ho a les
codirectores Anna

Data pròxima reunió:


